

Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE

السادة / قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: April 17th, 2025

التاريخ: 17 إبريل 2025

Subject: Adjournment of the Annual General Assembly
Meeting and determine the date

الموضوع: تأجيل اجتماع الجمعية العمومية السنوي
وتحديد التاريخ

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

With reference to the above subject, please be informed that the Annual General Assembly Meeting scheduled to be held at 12:00 PM on Thursday, April 17th, 2025 has been postponed due to lack of a quorum; as the percentage reached 8.7685%, and the postponed General Assembly Meeting will be held on Thursday, April 24th, 2025 at 12:00 PM in accordance with the duly published invitation, the postponed meeting will be deemed valid regardless of the number of shareholders present or represented.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود إفادتكم بأنه قد تم تأجيل اجتماع الجمعية العمومية السنوي المقرر عقده في تمام الساعة 12:00 ظهراً من يوم الخميس الموافق 17 إبريل 2025 لعدم اكتمال النصاب القانوني؛ حيث بلغت النسبة 8.7685%، وعليه فقد تم تحديد يوم الخميس الموافق 24 إبريل 2025 في تمام الساعة 12:00 ظهراً كموعداً لانعقاد اجتماع الجمعية العمومية المؤجل كما تم تحديده سابقاً في الدعوة المنشورة وفقاً للأصول، ويعتبر الاجتماع المؤجل صحيحاً أيّاً كان عدد المساهمين الحاضرين أو ممثلهم.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،


علي مسمار - الرئيس التنفيذي

Ali Musmar – Chief Executive Officer

Copy to:

Securities and Commodities Authority (SCA) – Abu Dhabi, UAE

نسخة إلى:

هيئة الأوراق المالية والسلع – أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة